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Št.: 236-2025 
Datum: 6. 3. 2025 
 

 
Z A P I S N I K 

 

17. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Gračišče, ki je bila 6.2.2025 
ob 18:00 uri v prostorih Kulturnega doma Gračišče 

 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 

 Prisotni člani sveta: Arko Dušan,  Jasmina Fantinič, David Hrvatin, Nada Babič, Dorica 
Lapajne, Marko Lugarov, Matjaž Franca, Andrej Palčič, Luka Stegel, Neven Vrkič in 
Marko Perklič 

 Odsotni člani sveta: Sebastjan Šukljan in Primož Franca 
 Ostali prisotni: Mateja Hrvatin Kozlovič 
 Zapisnik: Mojca Rutar, strokovna sodelavka za KS 

 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 13 članov sveta krajevne skupnosti prisotnih 9 članov in 
da je svet sklepčen.   
 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Gračišče je sklical 17. redno sejo z naslednjim dnevnim 
redom: 
 

1. Potrditev zapisnika 16. redne seje KS Gračišče in pregled realizacije sklepov 
2. Poslovno poročilo za leto 2024 
3. Inventura 2024 

4. Potrditev novega finančnega načrta za leto 2025 
5. Pregled NRP 2025 

6. Tekoče zadeve 

7. Razno 
 

Seji sveta se je pridružila tudi podžupanja Mateja Hrvatin Kozlovič. Predsednik je članom 

sveta predlagal spremembo dnevnega reda tako, da se pod prvo točko obravnava predstavitev 

razvoja turizma na območju Kraškega roba. 
 

Svet KS je sprejel (9 prisotnih – 9 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 150: 
 

Potrdi se popravljen dnevni red tako, da se pod prvo točko obravnava »Predstavitev 
razvoja turizma na območju Kraškega roba.« 

 



AD1) Predstavitev razvoja turizma na območju Kraškega roba  
 

Predsednik Dušan Arko je besedo predal podžupanji, Mateji Hrvatin Kozlovič. Podžupanja, je 
povedala, da se na območju Kraškega roba, pod katerega se uvršča tudi Krajevna skupnost 
Gračišče, načrtujejo številne aktivnosti. Z vidika turizma se Mestna občina Koper deli na štiri 
območja in sicer na območje Kraškega roba, Deželo refoška, Dolino reke Dragonje in na samo 
mestno jedro. Ker je območje Kraškega roba podvrženo velikim turističnim pritiskom mu je 
Mestna občina Koper z namenom ureditve turističnih, prometnih in tranzitnih tokov, namenila 
več pozornosti. Podžupanja je poudarila, da je namen občine razvijati turizem, ki v prvi vrsti 
služi domačinom. 
 
*ob 18:09 uri se je seji pridružil Marko Lugarov. 
 
1.1   Razvoj turizma 
 
Podžupanja je povedala, da je z namenom turizma bila vzpostavljena vstopna točka za 
raziskovanje Kraški roba in zelenega podeželja, v načrtu je ureditev parkirišč na celotnem 
območju Kraškega roba ter vzpostavitev interpretacijskega centra za naravno dediščino 
Kraškega roba, ki naj bi se razvil v Krajevni skupnosti Črni Kal. Na območju Krajevne skupnosti 
Gračišče je v načrtu ureditev muzejske zbirke v Bržanovi domačiji na temo Šavrink in starih 
ljudskih istrskih glasbil, na pobudo domačinov pa je bila vključena tudi Spominska soba Marije 
Franca in Marjana Tomšiča. Dodala je tudi, da bodo projekti izvedeni v okviru LAS Zelene Istre 
in posledično financirani iz evropskega sklada. 
 
*ob 18:13 uri se je seji pridružil Luka Stegel. 
 
1.2   Vzpostavitev Krajinskega parka Kraški rob 
 
Podžupanja je povedala, da Mestna občina Koper pričenja proces vzpostavitve krajinskega 
parka, na podlagi katerega se bo najprej preučilo prednosti in slabosti vzpostavitve za kraj in 
šele na to bo sledila odločitev glede vzpostavitve.  
 
1.3   Bankomat Gračišče 
 
Predstavnica Gračišča je podžupanjo vprašala glede aktivnosti v zvezi s ponovno vzpostavitvijo 
bankomata v Gračišču. Podžupanja je povedala, da so se predstavniki Mestne občine Koper 
sestali s predstavniki banke Intesa San Paolo, vendar slednji niso zainteresirani. Povedala je, da 
bo občina še naprej vztrajala tudi pri ostalih ponudnikih ter dejala, naj vztrajajo tudi krajani. 
 
1.4   Parkirišče v Smokvici 
 
Predstavnik Smokvice je opozoril, da je v aktualnem Občinskem prostorskem načrtu zavedena 
sprememba namembnosti ene od parcel v Smokvici na kateri Mestna občina Koper načrtuje 
ureditev parkirišča, in sicer iz stavbnega v kmetijsko zemljišče. Dodal je, da v primeru, da se 
parkirišče ne uredi, obiskovalci Bržanove domačije ne bodo imeli kje parkirati. Prav tako je 
predlagal, da se v sklopu parkirišča uredi ekološki otok. Podžupanja je dejala, da bodo ekološki 
otok vključili v načrtovanje parkirišča, v zvezi s spremembo namembnosti zemljišča pa bo 
zadevo preverila. 
 
1.5   Sveti Kvirik 
 
Predstavnica Sočerge je opozorila, da se domačini iz območja Sočerge srečujejo s problematiko 
masovnega turizma pri pokopališču Sv.Kvirik. Poudarila je, da območje nima ustrezno urejene 
infrastrukture ali česa drugega kar bi ponujalo kvaliteten turizem, hkrati.  Predlagala je omejitev 



dostopa z avtomobili do pokopališča, tako, da se v spodnjem delu uredi parkirišče za turiste, saj 
domačini pogosto nimajo kam parkirati, ko se pripeljejo na pokopališče, uničuje se cesta in 
pogosto se izvajajo pikniki na zasebnih zemljiščih kot tudi kampiranja. 
Podžupanja je predlagala, da si člani sveta s krajani pogledajo Študijo parkirnih površin na 
Kraškem robu in v najkrajšem možnem času podajo morebitne pripombe in pobude. 
 

AD2) Potrditev zapisnika 16. redne seje KS Gračišče in pregled realizacije sklepov  
 
Predsednik Dušan Arko je prebral pregled realizacije sklepov 16. redne seje z dne 9. 12. 2024. 
Na zapisnik 16. redne seje ni bilo podanih pripomb. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 151: 
 

Svet Krajevne skupnosti Gračišče potrjuje zapisnik 16. redne seje. 

 
2.1   Ekološki otok Gračišče 
 
Predstavnica Gračišča je opozorila, da vaščani še vedno čakajo na ureditev ekološkega otoka v 
Gračišču. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 152: 
 

Krajevna skupnost Gračišče na Mestno občino Koper pošlje zahtevo za ureditev 
geodetskih meritev na občinski parceli št. 4128/2. 

 
 

AD3) Potrditev letnega poročila 
 
3.1  Letno poročilo 
 
Predsednik je povedal, da so člani sveta preko elektronske pošte prejeli osnutek letnega 
poročila. Predstavnica Sočerge je predlagala dopolnitev poročila tako, da se specificira večje 
zneske investicij, dopolnitev analitike stroškov posameznih pokopališčih ter bolj pojasniti 
strošek elektrike in telefonije. Dodala je, da mora za potrditev letnega poročila Krajevna 
skupnost prejeti tudi računovodsko poročilo. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 153: 
 

Svet Krajevne skupnosti Gračišče bo dopolnjeno letno poročilo obravnaval na naslednji 
seji sveta. 

 
3.2  Strošek urejanja spletne strani 
 
Predstavnica Sočerge je opozorila na previsok znesek podjemne pogodbe vezan na urejanje 
spletne strani Krajevne skupnosti ter dodala, da je podjemna pogodba najdražji plačilni 
instrument. 
 
Potekala je razprava med člani sveta. 
 
Predsednik je predlagal sestanek Uredniškega odbora z namenom preučitve zadeve. 



3.3  Določitev odredbodajalca predsedniku 
Predstavnica Sočerge je svet pozvala k določitvi odredbodajalca za potne stroške in sejnine 
predsedniku. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 154: 
 

Svet Krajevne skupnosti Gračišče za odredbodajalca povračila stroškov predsedniku 
imenuje strokovno sodelavko za krajevne skupnosti. 

 
AD4) Inventurni zapisnik 

 
Predsednica inventurne komisije je na kratko predstavila ugotovitve inventurne komisije. V 
imenu inventurne komisije je predlagala, da se investicije v teku ponovno pregleda in se v 
prihodnjem letu investicijo dokončno zaključi in se gradnjo nadstreška v prihodnosti opravi 
ločeno. Pred zaključitvijo pa predlaga pregled pogodbe in popis del. 
 

AD5) Finančni načrt 2025 
 
Skladno z novim predlogom Sklepa o določitvi meril za financiranje krajevnih skupnosti Mestne 
občine Koper in izhodiščih za pripravo proračuna za leto 2025 je Krajevna skupnost Gračišče 
razliko zneska v višini 6.446,00 eur razporedila na postavko urejanja igrišč, z namenom 
ureditve otroškega igrišča v Butarih. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 155: 
 

Svet Krajevne skupnosti Gračišče potrjuje nov finančni načrt za leto 2025. 

 
AD6) NRP 

 
Predsednik je članom sveta predstavil načrt razvojnih projektov, ki se bodo v letu 2025 izvajali 
na območju Krajevne skupnosti Gračišče. 
 

AD7) Razno 
 
7.1   Pot na vrzelo  - Smokvica 
 
Vezano na projekt ureditve javne gobarske poti na Vrzelo v Smokvici je Mestna občina Koper v 
letu 2024 financirala del ureditve podpornega zidu v Smokvici. Z namenom določene ureditve 
podpornega zidu je Krajevna skupnost Gračišče pridobila dve ponudbi. Najcenejšo je v višini 
5.818,83 eur podal dobavitelj M KUK d.o.o. 
 
Potekala je razprava med člani sveta. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 156: 
 

Svet Krajevne skupnosti Gračišče potrjuje ponudbo dobavitelja M KUK d.o.o. za 
ureditev podpornega zidu na javni gobarski poti  v Smokvici. Dobavitelju se izda 
naročilnica v višini 5.818,83 eur. 

 

 



7.2   Tabela porabe sredstev 
 
Člani sveta so prosili za pridobitev izpisa porabljenih sredstev. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 157: 
 

Svetu Krajevne skupnosti se pošlje tabela s porabljenimi sredstvi. 

 
7.3   Skupna naročilnica 
 
Z namenom možnosti nakupa drobnega materiala so člani sveta prosili za ponovno odprtje letne 
naročilnice. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 158: 
 

Krajevna skupnost Gračišče odpre letno naročilnico pri podjetju VTS  v višini 500 eur 
ter letno naročilnico pri Merkur prav tako v višini 500,00 eur . 

 
7.4   Zabavlje 
Ureditev odvodnjavanja v Zabavljah. 
 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 ni glasoval) sklep št. 159: 
 

Predstavnik Zabavelj pridobi ponudbo za 20m kanalet in jo posreduje svetu krajevne 
skupnosti. 

 
 
7.5.  Osnovna šola Gračišče 
 
Predstavnica Sočerge, ki je bila na pobudo krajevne skupnosti s strani občinskega sveta 
imenovana za predstavnika Mestne občine Koper v svetu zavoda Osnovne šole Istrskega odreda 
Gračišče, je svetu predstavila aktualno problematiko s katero se srečuje šola. Povedala je, da 
vodstvo šole izvaja pritiske nad zaposlenimi kot tudi na otroki zaradi česar nameravajo starši 
masovno izpisovati otroke. Predsednik je člane sveta seznanil, da je, vezano na to problematiko, 
krajevna skupnost prejela anonimno pismo, zato so člani sveta predlagali, da se v sodelovanju s 
krajevno skupnostjo Gradin pripravi dopis za svet zavoda. 
 
Seja je zaključila ob 20:38 uri. 
 
 
 
Zapisala:  
Strokovna sodelavka za KS                                                                       Predsednik sveta KS Gračišče 
Mojca Rutar                                                                                                                    Dušan Arko 


